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往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

CHSRD

9
8

Days

Nights

天

晚
丝路痕迹

Urumqi / Turpan / Liuyuan/ Dunhuang / Jiayuguan / Zhangye / Wuwei / Lanzhou

SILK ROAD TRACE
乌鲁木齐 / 吐鲁番 / 柳园 / 敦煌 / 嘉峪关 / 张掖 / 武威 / 兰州

世界著名的高山湖泊-天池 (含区间车)
Alpine Lake - Tianchi (Include Shuttle Bus)

万里长城最西端关卡-嘉峪关城墙 (含电瓶车)
Great Wall China Western End
- Jiayuguan Great Wall (Include Battery Car)

中国彩色丹霞的典型代表-张掖丹霞山 (含电瓶车)
Representative China Colorful Danxia
- Danxia National Geopark (Include Battery Car)

世界上最大&最古老的生土城市-交河故城 (含区间车)
World's Largest & Oldest City - Jiaohe Ruins (Include Shuttle Bus)

小方盘城-玉门关 (含区间车)
Strategic Fort - Yumen Guan Pass (Include Shuttle Bus)

魔鬼城-雅丹国家地质公园 (含区间车)
Devil City - Yadan National Geological Park (Include Shuttle Bus)

住宿当地4星级酒店 Stay Local  4 Stars Hotel

含票 Include Ticket

烤羊串风味 Lamb Skewers Cuisine

清汤羊肉风味 Mutton Soup Cuisine

汽锅鸡风味 Steamed Chicken Cuisine

大盘鸡风味 Big Plated Chicken Cuisine

驴肉黄面风味 Donkey Yellow Noodle Cuisine

雪莲炖土鸡风味 Lotus Stewed Chicken Cuisine

甘州排骨风味 Ganzhou Pork Ribs Cuisine

国际大巴扎 Grand Bazaar

沙洲夜市 Shazhou Night Market

乌鲁木齐
Urumqi

吐鲁番
Turpan

敦煌
Dunhuang

嘉峪关
Jiayuguan

张掖
Zhangye

兰州
Lanzhou

新疆
XINJIANG

甘肃
GANSU

中国
CHINA

2

1

柳园
Liuyuan

1

2

1

1

武威
Wuwei

全程无购物无自费 Zero Shopping Zero Optional

维吾尔族家访  Uyghurs Family Home Visit

船游天山天池 Cruising At Tianshan Tianchi

骑乘沙漠之舟 - 骆驼 Camel Riding

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

揭秘敦煌
REVEAL

DUNHUANG

配套包含 / PACKAGE INCLUDE:
~ 吉隆坡国际机场来回接送 KLIA Return Transfer 
~ 中国来回机票 China Return Air Ticket
~ 中国司导小费 China Driver & Guide Tipping
~ 中国单次入境旅游签证 China Single Entry Travel Visa
~ 专业领队 Experience Tour Leader

团位有限，先到先得。若之后机票产生差价，请后来报名者补上差价。
Group seats are limited, first come first serve basisi. If air-ticket
fare different occur, please pay for the fare difference for those
who sign up later.
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天山天池
Tianshan Tianchi

火焰山
Flaming Mountains

第 1 天 出境          中转城市          乌鲁木齐 机上用餐/晚

乌鲁木齐第 2 天 早午晚
天山天池(含区间车+船游): 古称“瑶池”，群山环抱中的高山湖泊
，被皑皑雪山和挺拔的云松林所环抱。

集合于国际机场，乘搭国际航班途经中转城市飞往乌鲁木齐。
国际大巴扎: 中国最大的巴扎集市。大巴扎的建筑风格规模宏伟，又
极具伊斯兰风格，里面的少数民族特色商品琳琅满目，丰富精美。

第 3 天 早午晚

玉门关(含区间车): 又称小方盘城，随丝绸之路的兴盛而繁盛起来，
曾经是西域商贾和中原人士络绎往来的必经之地。和田美玉自古从这
里输入中原，因此得名。
汉代长城遗址: 汉代河西完整的军事防御体系的重要组成部分，也是
西汉王朝构建河西乃至整个北方防御工程的历史缩影。千百年来堪称
中国保存最为完好的汉长城之一。
河仓城: 俗称“方盘城”，建于西汉，到魏晋时一直是长城边防储备
粮食的重要军需仓库。苍凉、广袤的戈壁风光，和历史感十足的沧桑
的建筑遗存，在这里拍出的片子具有更浓烈的历史感和苍凉美。
雅丹国家地质公园(含区间车): 也叫雅丹魔鬼城，因为地上有磁石
，所以指南针在此不起作用。公园里以大片的独特雅丹地貌群为主，
在戈壁之上显得奇幻壮观。夜幕降临之后，尖厉的劲风发出恐怖的啸
叫，犹如千万只野兽在怒吼，令人毛骨悚然，也因此得名魔鬼城。

敦煌第 5 天 早午晚

程搭动车出发前往柳园。
鸣沙山: 这里沙山与泉水共处，因沙动有声而得名。在这里可以爬上
鸣沙山，俯瞰月牙泉，还能在山顶上欣赏大漠日落，感受西北大漠的
苍凉广阔。
月牙泉(含骑骆驼): 被鸣沙山环抱，因水面酷似一弯新月而得名，这
是鸣沙山景区最著名的地方。
沙洲夜市: 敦煌市最大的夜市，这里以其鲜明的地方特色和浓郁的民
俗风情，被誉为敦煌“夜景图”和“风情画”。

吐鲁番             柳园           敦煌第 4 天 早午晚

风力发电站(途经): 上百台风力发电机擎天而立、迎风飞旋，与蓝天
、白云相衬，形成了一个蔚为壮观的风车大世界。
交河故城(含区间车): 因两条绕城河水在城南交汇而得名。交河城建
筑年代早于秦汉，经过了2300年风风雨雨的考验，这座城池至今保存
较为完好，是目前世界上保护得最好的生土建筑城市。
火焰山: 是一处以火红色的赤褐砂岩地貌为主的地貌景区，传说中唐
僧师徒借芭蕉扇用以扇灭大火的火焰山所在地。
葡萄沟: 火焰山下面的一处峡谷，在遍地高温炙烤的火焰山区域中，
这里是一处阴凉湿润的清净绿洲，而更为著名的则是葡萄沟里种植的
密集的葡萄。
坎儿井: 开发利用地下水的一种很古老式的水平集水建筑物，主要是
用于截取地下潜水来进行农田灌溉和居民用水。

乌鲁木齐          吐鲁番192km

129km

嘉峪关          张掖

张掖        武威        兰州

207km

244km 275km

嘉峪关城墙(含电瓶车): 这里是明万里长城的西段，也是古丝绸之路
上的重镇。 “东有山海关，西有嘉峪关”，因地势险要，建筑雄伟而
有“天下第一雄关”之称。
悬壁长城: 长城平坦处如履平地，险峻处如攀绝壁，颇似八达岭长城
。长城上能看到关外苍茫的风光。
长城博物馆: 我国第一座以长城历史文化为专题的博物馆。

第 7天 早午晚

丹霞地质公园(含电瓶车): 中国唯一的丹霞地貌与彩色丘陵复合区，
被《中国国家地理》评为中国最美的七大丹霞地貌之一。这里也是张
艺谋的《三枪拍案惊奇》、姜文执导的《太阳照常升起》和电视剧《
神探狄仁杰》的外景地。
鸠摩罗什寺: 中国佛经大翻译家鸠摩罗什进入内地时曾经驻锡过十七
年的地方，距今有1600多年的历史。

第 8 天 早午晚

兰州          中转城市          入境
旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。
鸿运期待与您再次出发 !

第 9 天 早/机上用餐

莫高窟(含区间车): 中国三大石窟之一，又称千佛洞延续历史最悠久
、规模最宏大的佛教艺术宝库，以精美的壁画和塑像闻名于世。安排
欣賞高清主題電影《千年敦煌》及球幕電影《夢幻佛宮》。

敦煌           嘉峪关第 6 天 早午晚364km
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莫高窟
Mogao Caves

风力发电站
Wind Power Station

Day 1 Depart          Transit City          Urumqi MOB/D
           Assemble at international airport, departure international flight to 

Urumuqi via transit city.
Grand Bazaar: The biggest bazaar in the world. Bazaar refers to a 
market or fair in Arabic. Brand Islamic buildings and prosperous 
booths make it the ideal place for visitors to ensure the unique ethnic 
flavour of the local Uyghur.

Day 3 BLD
           

Urumqi          Turpan

Take railway train proceed to Liuyuan.
Mingsha Mountain: Whose name means Echoing-sand Mountain, gets 
its name due to its natural phenomenon that sand roars like thunder 
which can be heard in the city in fine days.
Crescent Lake (Include Riding Camel): Surrounded by the Mingsha 
Mountain, is named after its crescent-like shape.
Shazhou Night Market: The biggest night market of the whole city 
and o�ering you a great opportunity for an evening walk and a 
souvenir shopping chance!

Day 4 BLD
           

Turpan               Liuyuan          Dunhuang          

Wind Power Station (Pass-by): Hundreds of wind turbines stand 
together and whirl in the wind, contrasting with the blue sky and white 
clouds, forming a magnificent windmill world.
Jiaohe Ruins (Include Shuttle Bus): One of the world's architectural 
wonders. With a history of 2300 years lies between two rivers on a 
loess plateau atop a cli�. The largest, oldest and best-preserved 
earthen city in the world.
Flaming Mountains: Barren, eroded, red sandstone hills in Tianshan 
range. The Flaming Mountains were immortalised in the classic 
Chinese novel Journey to the West, in which Sun Wukong (the Monkey 
King) used his magic fan to extinguish the blaze.
Grape Valley: Being one of the valleys on the west side of the Flaming 
Mountain, it is burning hot at Flaming Mountain, but pleasantly cool in 
this green Grape Valley.
Karez: Also known as Qanat, is a gently sloping underground channel 
to transport water from an aquifer or water well to surface for irriga-
tion and drinking. This is an old system of water supply from a deep 
well with a series of vertical access shafts.

192km

Day 2 BLD
           

Urumqi

Tianshan Tianchi (Include Shuttle Bus + Cruising): The crescent - 
shaped water area deserves its name. With melted snow as its source, 
Tianchi (Heavenly Lake) enjoys crystal water.

Yumen Guan Pass (Include Shuttle Bus): Served as a strategic fort 
along the ancient Silk Road. Called Jade Gate Pass, as it was said that 
the jade from Hetian in Xinjiang was transported through Yumen Pass.
Han Dynasty Great Wall: A defense system in Northwestern China, 
succeeded in guarding the frontier areas, cultivating farmlands, and 
o�ering stable situation for the opening and development of ancient 
“Silk Road”. China’s most complete Han Dynasty Great Wall.
Hecang City: Also named Dafangpan City, was a military warehouse 
town to provide resources to soldiers garrisoning the northwest 
borders during the Han, Wei, and Jin Dynasties.
Yadan National Geological Park (Include Shuttle Bus): The largest 
yadan landform found. Also called Devil City in that you will hear the 
sound like devil screaming when strong wind goes through the desert.

DunhuangDay 5 BLD

129km

Danxia National Geopark (Include Battery Car): It was formally 
designated as "Zhangye National Geopark" by the Ministry of Land 
and Resources after it has passed the on-site acceptance test. Known 
for its colourful rock formations, it has been voted by Chinese media 
outlets as one of the most beautiful landforms in China.
Jiumo Luoshisi Temple: The place where Kumarajiva, the great 
translator of Chinese Buddhist scriptures, stayed for 17 years when he 
entered the mainland has a history of more than 1,600 years.

Day 8 BLDZhangye          Wuwei          Lanzhou

End of journey, return flight to home.
iO Travel hope to serve you again soon !

Day 9 B/MOBLanzhou          Transit City          Return

Jiayuguan Great Wall (Include Battery Car): The first frontier fortress 
at the west end of Great Wall of China. Jiayuguan Great Wall was built 
with rammed earth, making yellow its dominant hue and helping the 
pass blend harmoniously with the surrounding desert.
Overhanging Great Wall: Strolling along the only four hundred 
staircases, you can have an eyeful of desolation and vastness. And a 
touch of oasis will strike you how tenacious life is in the face of 
adverse natural environment.
Great Wall Museum: The first museum with the Great Wall theme in 
China.

Day 7 Jianyuguan          Zhangye BLD
207km

244km 275km

Mogao Caves (Include Shuttle Bus): Situated at a strategic point 
along the Silk Route, at the crossroads of trade as well as religious, 
cultural and intellectual influences, the 492 cells and cave sanctuaries 
in Mogao are famous for their statues and wall paintings, spanning 
1,000 years of Buddhist art.

Dunhuang          JianyuguanDay 6 BLD364km



4沙洲夜市
Shazhou Night Market

月牙泉
Crescent Lake

丹霞地质公园
Danxia National Geopark

国际大巴扎
Grand Bazaar
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